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Onderwerp Zie ginds komt de stoombootl?
Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestu u r

Portefeuillehouder Burgemeester Niederer

De leden van de SP-fractie hebben vernomen,
datSinterklaasen zijn pieten dit jaarmogelijkweleens niet in Nederland aan zouden kunnen

komen.

leder jaar is het spannend of de Goedheiligman Nederland wel op tijd zal bereiken,
maar nog nooit is het zó spannend geweest of kinderen wel naar de aankomst van de Sinterbaas

kunnen gaan kijken.

De Roosendaalse SP vindt dat we de Sint en z¡jn p¡eten niet in de kou kunnen laten staan,
zeker niet nu we als Roosendaal feestvieren, omdat we 750 jaar bestaan.

ln dat kader heeft de SP-fractie de volgende vragen,
die zij aldus in rijmvorm aan de portefeuillehouder willen voordragen

Vraag 1

Heeft u kennisgenomen van de brandbrief van de publieke omroep,
waarin zij de noodklok luidt en zegt: het organiseren van het Sinterklaasfeest loopt in de soep?l

Vraag2
Het 750 jarig bestaan van Roosendaal staat dit jaar centraal. ls dan het bínnenhalen van de landelijke

intocht niet geniaal?

Vraag 3

Bent u bereid om te bezien of Roosendaal in het ontstane gat kan springen,
zodat wij met zijn allen op de kade van de Vliet "Zie, ginds komt de stoomboot" kunnen zingen?

Vraag 4
Er gaat dit jaar hard gewerkt worden aan de zogenoemde Zwaaikom in de Vliet. ls de Zwaaikom op

tijd gereed voor de (landelijke) aankomst van Sint en Piet?

Namens de SP-fractie,

Mike van Heumen



lk heb hierover gesproken met de voorzitter van het Sint Nicolaas Comité Roosendaal.

lk beantwoord deze vragen als volgt

t. Ja.

2. De Stichting Roosendaal 75O jaar heeft er juist voor gekozen om geen landelijke
evenementen binnen te halen, mede gelet op de zeer hoge kosten, maar een programma

samen te stellen voor en door de Roosendalers. Dit standpunt wordt overigens door het
gemeentebestuur onderschreven.

3. ln een landelijke intocht heeft het plaatselijke Sint Nicolaas Comité geen of een zeer
ondergeschikte rol.
Daar komt bij dat bij een landelijke intocht de Zwarte Pietendiscussie ongetwijfeld weer
oplaait. ln de gemeente Roosendaal wordt de intocht door het lokale comité ieder jaar op
voortreffelijke wijze georganiseerd en dat willen we , zeker als waardering naar het comité
toe, ook zo houden. Het standpunt van dit comité is dat de Pieten ook echt Zwarte Pieten
zijn. Anders gekleurde Pieten of zogeheten Veegpieten passen niet in dit beeld. Voor dit
standpunt bestaat draagvlak onder de Roosendaalse bevolking.
Daar komt ook nog b¡j dat de kosten enorm hoog zijn. De kosten voor de intocht in Dokkum
in 2Ot7 waren geschat op € 350.000 en zijn uiteindelijk uitgekomen op € 590.800.
De overschrijding werd vooral veroorzaakt door de extra veiligheidsmaatregelen die
genomen moesten worden.

4. De werkzaamheden aan de zwaaikom en omgeving starten in september en op dit moment
kan er geen garantie worden afgegeven dat het er in november allemaal weer netjes uitziet
Dat is overigens ook bekend bij het Sint Nicolaas Comité Roosendaal.

Met vriend ke groet,
Namens college van Burgemeester en wethouders,

mr. i.M.L. Niederer
Burgemeester


